

防爆方锹 防爆尖锹 防爆两用锹

产品名称	防爆方锹 防爆尖锹 防爆两用锹
公司名称	上海中兴防爆器材有限公司
价格	面议
规格参数	加工定制:是 种类:防爆方锹 材质:铝青铜
公司地址	福建中路434号
联系电话	021-63330050 18017452578

产品详情

联系方式

联系人：龚经理

手机：18930124228

电话：021-60519760

传真：021-63610990 qq：927820233

网址：www.chzxfb.com

地址：上海市黄浦区福建中路434号

公司简介

上海中兴防爆器材有限公司系中国防爆协会常务理事单位，新厂房坐落于上海南汇区六灶镇鹿园工业区鹿溪路，能生产180余个

系列、1000多个规格型号的防爆电器产品，是目前国内最大生产规模最大、销售额最高、产品配套齐全、营销网络完善、主导防爆新潮流的专业防爆电器企业。公司技术力量雄厚，设备先进，质量保证体系完善，法人治理机构健全，建立了现代企业制度，已全面实现网络信息化管理。1998年公司在国内同行业中首批通过iso9001：1994质量体系认证，2001年又率先进行iso9001：2000改版并通过认证，随时全方位地为顾客提供优质的售前、售中、售后服务。公司现已获近200个防爆合格证及其他相关资格证书，产品性能

优越，畅销全国，被广泛应用于航天、军工、石化、煤炭、造船、酿酒、医药、纺织、食品等行业，不仅占领国内近1/3的市场份额，还远销美国、越南、印尼、苏丹、巴勒斯坦等国家和地区。中国加入wto后，公司直面全球经济一体化，抓住新机遇，迎接新挑战，矢志打造世界防爆名牌。公司广泛吸收国内外先进

的防爆技术成果，引进国际一流的制造工艺和设备致力于新一代防爆电器的开发、制造。

shanghai zte flameproof equipment co., ltd. is china explosion-proof association, standing director unit of new factory is located at shanghai nanhui area, six luxi industrial zone, fell in the deer park can produce more than 180 series, more than 1,000 explosion-proof electric appliance product specifications, is the biggest production scale is biggest, the highest, product sales, marketing network, complete and perfect the new trend leading explosion-proof electric appliance enterprise specialized explosion-proof.

strong technical force, advanced equipment, perfect quality assurance department, corporate governance sound institutions established modern enterprise system, and has a comprehensive network information management. in 1998, the company in the domestic industry through iso9001:1994 quality system authentication, the lead in 2001 edition iso9001:2000 authentication, and through omni-directionally to provide customers with high-quality pre-sale, sale and after-sale service. company has won nearly 200 flame-proof certification qualification certificate and other related products, superior performance, the best-selling, are widely used in aerospace, military industry, petrochemical industry, coal, shipbuilding, brewing, medicine, textile, food industry etc, not only occupied nearly one-third of domestic market share, but also exported to america, vietnam, indonesia, sudan, and other countries and regions. china's accession to the wto, the company face of global economic integration, seize the opportunities and meet the new challenge, the commitment to build the world famous explosion-proof. company widely absorbs the domestic and foreign advanced technology, the introduction of explosion-proof international first-class manufacturing technology and equipment to a new generation of explosion-proof electric appliance development, manufacture.

本产品的加工定制是是，种类是防爆方锹，材质是铝青铜，适用范围是防爆危险场所，品牌是上海中兴，型号是PQT